
Gecombineerde vergadering raadadviescommissies
(11086\1526)
BESLUITENLIJST
Datum
Tij d
Plaats
Aanwezi
Afwezig m.k. :
mr. n vmacnrmvnn~ a~rnuauuw
1Ï ~` Opening en beëdiging raadslid-en burgercommissieleden
: De voorzitter opent de vergadering en geeft het woord aan de burgemeester.
: Burgemeester De Zeéu v beëdïgd raadslid, mevrouw H.B. Challik (PvdA) en de '
: burgercommissieleáen, xnevrouw F.P'.Y. Jaarsma (LB) en de heer J.H.F. Gelens
(CDA) en laat hen de Eed of Verklaring en belofte afleggen:
2. ' S reekrecht burgers
' Van het spreekrecht is gebruik gemaakt door:
- de heer B: van Emden, m.b.t. agendapunt 7.1
- rne~rouw M.M. van Westrienen-Kardol; m.b.t: agendapunt 7.1
- de heer H. Helderton, m.b.t. agendapunt 7.1
- mevrou v I. van Zandwijk, m:b.t. niet op de agenda voorkomend onderwerp
(subsidie DBO-Hellouw)
3. Vaststelling agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.
4. Presentaties
Er is een presentatie gehouden door de heer G. Scholten, adviseur gemeente-
financiën van de Provincie over financieel toezicht door Provincie op gemeenten
5. ~ Besluitenlijst van de vergadering (inclusief de Lijst toezeggingen) van:
- raadadviescommissie Welzijn van 2 februari 2010
- gecombineerde vergadering Raadadviescommissies van 24 maart 2010
- raadadviescommissie Ruimte van 4 februari 2010
De heer Kool ~SGPI meldt dat in de besluitenlüst Welzün, onder 8.2, het
: donderdag 20 mei 2010
: 19.30 uur
: raadzaal gemeentehuis Neerijnen
g : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg
(raadslid. GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer L.D. van Lith
(raadslid VVD)~ de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommissielid VVD),
mevrouw H:B. Challik (raadslid PvdA), de heer J.'Stern (burgercommissielid
PvdA), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer D. Nijhoff (burgercommissie-
lid SGP), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer M. den Besten (burger-
commissielid LB), de heer P.J. Scheurwater (raadslid CDA); de heer P. van
Haaften (burgercommissielid CDA)~ de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier),
mevrouw L.A.G.M. de Zeeuw-Lases (burgemeester), de heer S. van den
Heuvel (wethouder), de heer J:C. Koedam (wethouder) en de heer J.
Andriesse (wethouder).
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besprokene in die vergadering juist is weergegeven, doch dat het tegenovergestelde
is bedoeld. De wijzigingen zijn wel al goed overgenomen in de Nota
volksgezondheid. Hij stelt voor om dit ook in de besluitenlijst tekstueel te wijzigen,
zodat alles daarmee weer in overeenstemming is. Dus niet: "wel wat mogen
worden genuanceer_d en afgezwakt", maar wel: "wel wat mogen benadrukt en
versterkt". De overige commissieléden kûnnen zich vinden in dit voorstel.
De heer Van Lith (VVD) vraagt aan de wethouder naar de stand van zaken in het
zoeken naar oplossingen ten aanzien van de:problematiek van de hangjongeren in
Haaften (besluitenlijst van de gecombineerde vergadering van 24 maart 2010).
Wethouder Andriesse antwoordt dat hij hier aandacht voor heeft en men bezig is
een plan van aanpak op te stellen. Er is een inventarisatie geweest van problemen
in Waardenburg, Ophemert en Haaften. In Ophemert is al .gekozen voor een
strategie om niet over, maar met de hangjongeren zelf te praten. Dit is een goed
werkbare methode gebleken, waarvan men uoornemens is die ook in Waardenburg
en Haaften uit te proberen.
De heer Kool (SGP) vraagt wanneer de commissie meer informatie van de
wethouder tegemoet mag zien.
Toeze~~in~ wethouder Andriesse: voor de volgende commissievergadering zal
een Memo met informatie aan de commissieleden ter beschikking worden gesteld.
De heer Van Lith (VVD) verzoekt het nieuwe college om enige voortgang te
betrachten in de beantwoording van de Lijst toezeggingen.
De besluitenlijst van de raadadviescommissié Welzijn wordt gewijzigd vastgesteld.
De besluiténlijst van dé gecombineérde vergadering van de ~aadadviéscommissies
' wordt ongewijzigd vastgésteld. '
' De besluitenlijst van de raadadviescommissie Ruimte wordt ongewijzigd:
vastgesteld.
6.1 Lij st ingekomen stukken
De heer Beukers (LB) vraagt naar de stand van zaken m.b.t. ingekomen stuk C30
(brief VPOGN inzake nieuwbouwplannen CBS Klingelenburg'te Tuil):
Toeze~~in~:wethouder Andriesse: samen met collega Van den Heuvel is een
gesprek gevoerd met vertegenwoordigers van de school. Eerdaags zal er een~
voorstel naar de commissie toekomen met een oplossing voor de ontstane
problematiek':
De heer Van Lith'(VVD~ verzoekt het college voor de volgende
commissievergadering, een aanvullende Memo op het ingekomen stuk B 1 (Memo
ontwikkelingen m.b.t. regionale beleidsontwikkeling Teeltondersteunende
voorzieningen). Hierin dienen de verschillen beter kenbaar te worden gemaakt
m.b.t. Neerijnen. Ook ziet hij die Memo graag in de commissie geagendeerd.
Toeze~~in~ wethouder Koedam: uw commissie zal voor de volgende vergadering
een aanvullende Memo over deze Teeltondersteunende voorzieningen worden
voorgelegd.
6.2 Mededelingen
- portefeuillehouders
- commissieleden
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- regtonate samenwertcmg
Wethouder Koedam zegt dat de planvorming voor de Heesseltsche Uiterwaarden in
een eindstadium terecht komt. In een eindoverleg op 9 juli 2010 met betrokken
partijen dient een defmitieve keuze te worden bepaald. Dit onderwerp zal in de
volgende commissieverg_adering__Rui_mte worden geagendeerd. Ook acht hij het van
groot belang dat de commissie- en raadsleden zelf ter plaatsë kennis nemén van dé
situatie en daarom nodigt hij ze uit voor een excursie naar de uiterwaarden, ergens
tussen 24 juni en 9 juli (datum zal spoedig worden gepland i.o.m. Presidium).
7. Stukken ter bespreking
7.1 Brief actiecomité MFC Ja; hoogbouw Nee !
- De heer Beukers (LB) zegt een Motie in voorbereiding te hebben voor het
opzetten van een totaalplan voor het dorp Ophemert, waarin wel ruimte is
voor een Kulturhûs, maar:ook aandacht is voor de hoogte van dit gebouw.
- De heer Nijhoff (GBN~ zegt dat het raadsbesluit voor dit plan in de vorige
collegeperiode genomen is. Toch worden nu veel handtekeningen
aangeboden, waardoor hij het college vraagt OF zij daar nog iets mee kan.
De heer Scheurwater (CDA) zegt dat er geen weg terug is en dat.zijn fractie
die ook beslist niet voor staat. Dat zal tot een (mogelijke) schadepost leiden
van circa 7 ton. Het is dan ook niet'realistisch om de uitvoering van dit,plan
nog verder uit te stellen.
- De heer Kool (SGP) hecht weinig waarde aan de brief. Je houdt een goede
enquête of je doet het niet. De vraag had dus moeten zijn: "wilt u dit MFC
of niet", maar niet: "wilt u een laag, gebouwde MFC of een hoogbóuw
MFC". In die vraagstelling kiest natuurlijk iedereen voor laagbouw, zonder
dat daarbij de financiële consequenties worden betrokken. Ook hij vraagt
het college OF zij nog iets kunnen met de planvorming n.a.v. de vele
handtekeningen, hoewel hij denkt het antwoordt zelf al te kunnen geven.
De heer Van Lith (VVD~ siuit zich aan bij het betoog-van de-heer Kool. 'Op
het moment dat in 2007 het besluit is genornen om de : school te renoveren, ;
is daarmee gelijktijdig de locatiekeuze bepaald voor dit MFC (denk daarbij
aan buitenschoolse opvang). Uitstel leidt wellieht niet alleen tot het
mislopen van de provinciale subsidie, maar ook van de ISV-subsidie.
De heer Stern (PvdA) zegt het jammer te vinden dat de bevolking van
Ophemert niet goed genoeg geïnformeerd is over het feit dat er geen weg
meer terug is. Dit dient naar zijn oordeel goed verwoord te worden in een
nieuwsbrief. .
- Wethouder Andriesse zegt-nu verantwoordelijk te zijn voor de beide
projecten MFC. De bouw die er nu'komt is precies wat door de
gemeenteraad is gevraagd. Ook'zal gewijzigde planvorming tot financiële
risico's leiden, waardoor hij geen andére mogelijkheden meer ziet.
- Burgemeester De Zeeuw vultnog aan dat tussentijds de plannen nog zijn
gewijzigd, doordat er een sportzaal in moest en daardoor er al een aantal
zorgappartementen uit het plan zijn verdwenen. Ook zij ziet geen ruimte
meer om nu nog wijzigingen aan te brengen.
- De heer Beukers (LB) herhaalt dat hij een Motie indient over het Kulturhûs
Ophemert bij de raadsvergadering van donderdag 27 mei 2010, waarin zijn
fractie het college oproept een totaalplan voor Ophemert te maken, waaraan
alle ontwikkelingen die gaande zijn in dit dorp getoetst kunnen worden.
Advies De commissie adviseert om de besluitvorminQ over de Motie vah Lijst Beuke~s in
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de gemeenteraad af te wachte>z. Daarna kan het college over gaan tot
beantwoording van de brief conform het besprokene in de(ze) vergadering.
7.2 Memo evaluatie audioverslaglegging vergaderingen van de gemeenteraad en
raadadviescommissie_s door GemeenteOplossing_en.nl_ _ _ _ _ __ _
Advies Zonder beraadslaging constateert de commissie dat de proefperiode is geëvalueerd
en adviseert daarom om de besluitvormihg uit de gemeenteraad van 29 oktober
2009 te formaliseren, door een contract aan te gaan met GemeenteOplossingen. nl.
8. Stukken ter advisering
8.1 Voorstel tot het toekennen van bijdragen uit de baten Stichting Varik's Belang
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
8.2 Voorstel tot benoèming/aanwijzing (plv.) leden Gemeenschappelijke Regelingen
en Verbonden partijen
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
8.3 Voorstel tot vaststelling jaarverslag Archiefbeheer 2009
Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
8.4 Voorstel tot instemming met de reactie op de Conceptprogrammabegroting Regio
8.5
Rivierenland 2010
Dit voorstél kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.
Voorstel tot instemming met de jaarrekening 2009 van de Veiligheidsregio
Gelderland-Zuid èn het Dagelijks Bestuur van de Veiligheidsrègio oyer dit
standpunt inforrneren '
De heèr Van Lith (VVD) vraagt aandacht voor het feit, dat een belangrijk
onderdeel op rood staat nl. het oefenen: Zijns inziens is dit juist nodig om
kennis en ervaring op te doen.
- Bur~~meester De Zeeuw zegt dat dit alleen bedoeld is voor de
- gemeenschappelijke meldkamer. Verder wordt er wel gewoon geoefend.
- Toeze~~in~ bur~emeester De Zeeuw: zij zal in het Vèiligheidscollege
aandacht vragen voor'het onderdeel oefenen van de rneldkamer:
- Mevrouw Van Kuilenburg_(GBN) zegt dat bij' de bespreking van het
voorstel n.b.t. de regionalisering van de brandweer vorig jaar, besloten is
om de budgetreservering (€ 100.000,=) hiervoor' eruit te halen. Hoe heeft de
rest van de regio hierop gereageerd en hebben de overige gemeenten in de
regio hiervoor wel gèld gereserveerd ?
- Toeze~~in~ bur~emeester De Zeeuw: ze zal dit navragen en het antwoordt
spoedig aan de commissieleden bèschikbaar stellen.
- De heer Scheurwater (,CDA) vraagt specifiek naar de stand van zaken m.b.t.
de voortgang t.a.v. de 5 gemeenten die tegen de regionalisering zijn.
- Burgemeester De Zeeuw antwoordt dat er nog niet veel meer nieuws over
te melden valt, anders dan dat de GNL-gemeentebesturen hebben bepaald
dat de brandweercommandant (voorlopig) in dienst blijft bij de gemeenten
en niet over zal gaan in regionale dienst. Er is nl. nog steeds geen fmanciële
duidelijkheid over de daadwerkelijke kosten van dit proces en het
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het college te willen horen als raadslid. Hij wenst dergelijke informatie niet via de
krant te moeten vernemen (communicatie).
10.
Mevrouw Van Kuilenbur~ (GBN) wijst op het feit dat het voor gehandicapten nog
steeds lastig is om de website van Neerijnen te bezoeken.
Toeze~~in~ wethouder Van den Heuvel: hij moet het antwóordt hierop everi
schuldig blijven, maar trekt dit na en:zal zijn bevindingen communiceren met u
communiceren.
Mevrouw Van Kuilenbur~ (GBN) vraagt naar de afwikkeling van de
stroomstoring. Zij heeft gelezen dat diverse gemeenten hieraan een strop
overhouden. Hoe groot is die voor Neerijnen en zijn de bedragen aan particulieren
wel al uitbetaald?
Wethouder Van den Heuvel antwoordt dat de gemeente Neerijnen een claim heeft
neergelegd van € 88.000,=. Hiervan is slechts € 11.000,= gehonoreerd. Ook de
gemeente Lingewaal is door een geringe uitbetaling zwaar gedupeerd, waardoor we
vanaf nu gezamenlijk optrekken in dit langslepende dossier. Daarnaast kan hij
vertellen dat ook nog steeds niet alle particulieren schadeloos zijn gesteld.
Sluiting
De voorzitter sluit de ver~aderin~ om 22.30 uur.
Vastgesteld in de vergadering van de raadaduiescommíssíe Ruimte
d.d. 24 juni 2010
De raadsgriff , '- De voorzitter,
. t l>
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